
Spørgsmål fra Finn Agerbæk 

spørgetiden ved regionsrådsmødet 25. november 

2019 
 

Spørgsmål: 

1.    Har RSD fået nogle ydelser for at implementere hjerteløberprojektet. 

2.    Hvis RSD implementerer hjerteløber, er man så ikke bange for at det 

ødelægger akuthjælperordningerne. 

3.    Hvilken garanti har RSD for at opnå xx antal hjerteløbere i 

yderområderne set i forhold til nuværende antal frivillige.  

4.    Hvis der ikke kommer nogen frem til hjertestop, hvad er 

konsekvensen så for projektet. 

5.    Har RSD overblik over identiteten på de folk der sendes til private 

hjem., JA  eller  NEJ. 

6.    Skal hjerteløberne have vest på og hvem betaler for denne. 

7.    Hvis hjerteløber app én ikke virker efter hensigten, hvor lang tid vil 

der gå før man stopper ordningen. 

8.    Hvad skal der til før man siger den ikke virker. Antal svigt?.  

9.    Hvad er RSD´s budget for hjerteløberprojektet. 

10.  Hvem skal betale for eventuel uddannelse af frivillige. 

11.  Hvem skal administrere projektet. 

12.  Hvorfor evaluerer man ikke DRL, før man tager beslutningen. 

13.  Hvor lang tid løber aftalen med Tryg 

14.  Hvad gør man med de mobile hjertestartere. 

15.  Hvor mange gange kommer DRL frem til hjertestop før ambulancen. 

16.  Hvor mange gange kommer der førstehjælpere frem til hjertestop 

sammen med ambulancen. 

17.  Hvor mange gange kommer der ikke nogen frem fra DRL. 

18.  Hvordan vil man sammenligne hjerteløber kontra DRL. 

19.  Hvis man i regionerne gerne vil have et landsdækkende system, 

hvorfor vælger man så et der kun kan styre hjerteløberne og ikke 

Akuthjælperne. 

Så står man med 2 systemer, FIRST AED kan jo styre det hele.  

20.  Er det ikke monopolisering at kun have et system som Tryg  

har betalt sig til. 

21.  Er hjerteløberne forsikret under indsats og hvem betaler for denne. 


